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In opdracht van het Bestuurlijk Platform Visserij (BPV) is in april 2024 het Visserij Ontwikkel Plan (VOP)

opgeleverd. Doelstelling van het plan is tweeledig: toekomstontwikkeling voor de visserijsector en het

bevorderen van innovatie en transformatie in de visserijsector. 

De visserij in Nederland is binnen het Visserij Ontwikkel Plan in vijf regio’s onderverdeeld. In de Provincie

Zuid-Holland gaat het om de gemeente Stellendam (valt onder regio Zuidwest Nederland) en de

gemeenten Scheveningen en Katwijk (vallen onder de regio Hollandse Haringkust). Voor diverse projecten

binnen de visserijgemeenschappen in Zuid-Holland is ongeveer 6,5 miljoen euro gereserveerd.

Dit geld moet ten goede komen van vis gerelateerd bedrijfsleven en gemeenschappen die geraakt worden

door de ingrijpende veranderingen in de Noordzeevisserij. De visserijsector is voor bovengenoemde

gebieden van groot belang. Niet alleen de sector zelf maar ook de aan de visserij gerelateerde bedrijven en

onderwijsinstellingen leveren een belangrijke bijdrage aan de lokale economie. 

In oktober 2024 heeft gedeputeerde Rijkaart het convenant ondertekend waarmee de financiering voor uit

te voeren projecten ten behoeve van ons visserijcluster in Zuid-Holland geregeld is. Als CDA zijn we

verheugd met het feit dat gedeputeerde Rijkaart de rol van penvoerder vervult met betrekking tot de regio

Hollandse Haringkust. 

1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de uitvoering van het Visserij Ontwikkel Plan (VOP) en

dan specifiek voor de projecten voor de regio’s Zuidwest Nederland en Hollandse Haringkust? 

Antwoord

Voor de (visserij-)regio Hollandse Haringkust is provincie Zuid-Holland penvoerder, voor deze regio geldt

dat het VOP convenant 10 oktober jl. is ondertekend. Vervolgens is het convenant op 6 december jl.

gepubliceerd in de Staatscourant en op 24 februari jl. is de SPUK-beschikking ontvangen, waarmee de

Rijksmiddelen zijn toegekend aan provincie Zuid-Holland. Het betreft de SPUK voor de Regeling specifieke

uitkering convenant Visserij Ontwikkelplan. De Algemene Subsidieverordening van provincie Zuid-Holland,

kent een specifiek artikel voor het verlenen van subsidie op basis van Rijksregelingen, zoals ook voor deze

SPUK. Dat zal ook worden gebruikt voor her verlenen van subsidies zoals beschreven in het VOP. 

Voor de regio Zuidwest, inclusief gemeente Goeree-Overflakkee, heeft provincie Zeeland de SPUK-

beschikking ontvangen en beschikt de financiële middelen door naar gemeente Goeree-Overflakkee voor

de projecten die in Stellendam worden uitgevoerd. De gemeente Goeree-Overflakkee heeft een concept-

subsidieregeling gemaakt waarbij staatssteun nog een aandachtspunt is, dit geldt overigens ook voor

andere visserijregio’s in Nederland. 
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2. Hoe ziet het college van Gedeputeerde Staten de rol en het belang van de maritieme sector (visserij-

en visserij gerelateerde bedrijven) in het Visserij Ontwikkel Plan en hoe wordt de sector betrokken bij

het Visserij Ontwikkel Plan? 
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De maritieme sector is onderdeel van de visserijgemeenschappen waarop het VOP is gericht. Om deze

reden, zijn verschillende bedrijven uit het maritieme cluster van Stellendam en Scheveningen betrokken

bij de projecten uit het VOP. Als concrete actie zijn deze havens ook actief aangehaakt bij het cluster van

de Maritieme Delta-samenwerking en zullen verschillende gedeputeerden de Scheepswerven in

Stellendam bezoeken.

3. Wat is de rol en positie van de provincie Zuid Holland in de lobby voor de visserijsector en de

gemeenschappen? Denk hierbij aan de lobby bij het ministerie van LVVN en de Europese Commissie.
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In het kader van het Bestuurlijk Platform Visserij (BPV) wordt input geleverd voor bijvoorbeeld consultaties

van de Europese Commissie, in een oproep voor een Europese adviesraad over Voedsel is dit gedeeld met

de visserijsector. Het BPV wordt door het ministerie van Landbouw, Visserij, Voedselzekerheid en Natuur

(LVVN) gezien als volwaardige gesprekspartner. Om de lobbykracht te versterken is een delegatie van het

BPV naar Brussel geweest om input te krijgen hoe visserij en visserijgemeenschappen in het EU-beleid een

plek hebben en de werking van de Europese besluitvorming scherper te krijgen. 

4. Is er een strategische agenda en zo ja, hoe ziet de uitvoering eruit? Zo niet, zijn er voornemens om

deze te ontwikkelen? 
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Wij en onze partners van het BPV in Zuid-Holland, zijn voornemens een regulier overleg te organiseren

met betrokken overheden, de sector en de visserijgemeenschappen. Hierbij zullen we eerst het gesprek

aangaan zonder direct al op de uitkomst voor te sorteren. De uitvoering van projecten in het kader van het

VOP zal een prominent onderwerp van gesprek zijn.

5. Is het college van Gedeputeerde Staten bereid om Provinciale Staten regelmatig te informeren over

de voortgang met betrekking tot het Visserij Ontwikkel Plan? 
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Het is onze bedoeling u via de reguliere P&C cyclus met de jaarrekening te informeren. De eerste keer  via

de Lid GS-brief “Statusupdate pilots en fieldlabs portefeuille gedeputeerde Rijkaart”, waarin ook het VOP

wordt meegenomen, tenzij er tussentijds ontwikkelingen zijn die extra aandacht vragen. Deze Lid GS-brief

ontvangt u in april.
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